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Hej kära vänner! 
Tack för ett trevligt styrelsemöte. Jag tycker det går riktigt smidigt nuförtiden. 
Bifogar listan över ansvarsområden, som vi antog på styrelsemötet. Den löper tills 
vidare. 
Nästa möte via Skype blir onsdagen den 16 september kl 19.00. 
Nu har jag pratat med nye chefen på Sjöhistoriska Mats Djurberg. Han uppskattade 
verkligen att jag hörde av mig. Vi ser fram emot att kunna träffas face to face så 
småningom. 
Nu hoppas vi det går i lås med ett årsmöte söndagen den 11 oktober kl 11. 
Vi kan också ansluta folk på annan ort men det får vi återkomma till. Även kaffe kan 
fixas. 
Bekräftelsen bifogas. 
Angående brevhanteringen tycker jag Hans Ö klarlagt den. Vi får återkomma om 
något fortfarande är oklart. Beträffande Röda Havs-filmen hoppas jag det var klart att 
Hans B skulle ta hand om denna begäran. Vi talades vid per telefon. Hans berättar 
nog nästa gång hur det löste sig. 
Fint att vägningen av våra "produkter" sker så snabbt (på måndag) så vi kan sätta 
fart på försäljningen. bör väl plocka med lite till årsmötet också. 
Detta får räcka just nu. Ha det så skönt i värmen. Pust! 
Hälsningar 
Birgitta 

 


